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Ο δήμαρχος Ιγνάτιος 
Καϊτεζίδης επισκέφθηκε 
πριν μία εβδομάδα και 
είχε συνεργασία με τον 
Αστυνομικό Διευθυντή 
Θεσσαλονίκης Χρήστο 
Μπουλούμπαση για την 
ενίσχυση της αστυνόμευ
σης συνολικά στον δήμο 
με τις ομάδες ΔΙΑΣ και 
τις άλλες ειδικές ομάδες 
ασφάλειας και αστυνό
μευσης.

Ταυτόχρονα ενημέρωσε 
προσωπικά το γραφείο του 
Υπουργού Προστασίας του 
Πολίτη Παναγιώτη Θεο- 
δωρικάκου, συγκαλώντας 
παράλληλα και σύσκεψη με 
τις διοικήσεις του Τμήματος 
Τάξης και Ασφαλείας Πυλαί
ας και Αστυνομικού Σταθ
μού Πανοράματος αλλά και 
με κατοίκους του δήμου 
προκειμένου να καταγρα
φούν τα περιστατικά αλλά 
και να επαναξιολογηθούν οι 
επιχειρησιακές ανάγκες των 
αστυνομικών τμημάτων του 
δήμου σε ανθρώπινη στελέ- 
χωση αλλά και εξοπλισμό.
Σε δήλωσή του ο δήμαρ

χος τονίζει ότι: «Είμαστε 
μαζί με τους κατοίκους και 
ζητώ την άμεση παρέμβαση 
προσωπικά του Υπουργού 
Παναγιώτη Θεοδωρικάκου 
για την ενίσχυση του αι
σθήματος ασφάλειας των 
συμπολιτών μου. Δεν μπο
ρεί να μιλάει η πολιτεία για 
ποιότητα ζωής στις πόλεις 
όταν ο πολίτης δε νιώθει 
ασφαλής μέσα στο ίδιο του 
το σπίτι. Γινόμαστε καθημε
ρινά μάρτυρες διαρρήξεων 
και ληστειών, μάλιστα και 
με τη χρήση όπλου στα κέ
ντρα των πόλεων και αυτό 
δεν μπορεί να συνεχιστεί. 
Σαν δήμαρχος ζητώ την

ενίσχυση σε προσωπικό και 
εξοπλισμό των αστυνομι
κών μας τμημάτων. Φωνά
ζουμε από το 2017 αλλά δεν 
μας ακούει κανείς. Το ΠΔ 
7/2017 της προηγούμενης 
Κυβέρνησης του ΣΥΡΙΖΑ 
«επέβαλλε» την αρχή ένα 
αστυνομικό τμήμα ανά 
δήμο όσο μεγάλος και αν 
είναι και διέλυσε την αστυ
νόμευση. Έκλεισε δεκάδες 
τμήματα, ενώ άφησε υπο
στελεχωμένα και διαλυμένα 
τα περίφημα «πολυδύνα
μα». Πρέπει να αναθεωρη
θεί το ΠΔ του ΣΥΡΙΖΑ εδώ 
και τώρα και οι πολίτες να 
ξαναδούν αστυνομικούς 
στις γειτονιές. Είμαι στη 
διάθεση και προσωπικά του 
Υπουργού να του προσκο

μίσω όλα τα στοιχεία που 
κάνουνε επιβεβλημένη την 
παρέμβασή του. Τον παρα
καλώ να δείξει το προσω
πικό του ενδιαφέρον για το 
πολεοδομικό συγκρότημα 
της Θεσσαλονίκης και να το 
ενισχύσει σε προσωπικό και 
εποπτικά μέσα. Μέχρι τότε 
θα συνεχίσου με να συνερ
γαζόμαστε με την Αστυνομι
κή Διεύθυνση Θεσσαλονίκης 
και τους άξιους αξιωματι
κούς της για να αντιμετω
πίσουμε την επίθεση της 
εγκληματικότητας. Ο πολί
της πρέπει με κάθε τρόπο 
να νοιώθει ασφαλής».

Ο κ. Καϊτεζίδης παρα
πέμπει στην πρόσφατη 
ανακοίνωση της Ένωσης

Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Θεσσαλονίκης που ανα- 
δεικνύει την εικόνα διάλυ
σης και αποσύνθεσης των 
αστυνομικών τμημάτων 
που λειτουργούν με το 50% 
της προβλεπόμενης δύνα
μης και χαρακτηριστικά το 
AT Χαριλάου-Αναλήψεως 
με 68 οργανικές θέσεις έχει 
μόλις 35 άτομα, το AT Τού- 
μπας - Τριανδρίας υπολεί
πεται κατά 41 άτομα, το AT 
Νεάπολης- Συκεών αντί 61 
ατόμων λειτουργεί με 31, το 
AT Ελευθερίου - Κορδελιού 
αντί 79 αστυνομικών αριθ
μεί μόλις 37, το AT Μενεμέ- 
νης - Αμπελοκήπων αντί 65 
μόλις 28 κλπ κλπ.
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